
Na e-mailovú poštu sme dostli dna 6.6.2016 túto
žiadost' od HK obce, Bartolomeja Marcincina:

Dobrý den,
s polutovaním Vám musím oznámit, že z neodkladných pracovných dôvodov sa
nemôžem zúcastnit dohodnutého stretnutia.
Kedže povinnosti voci obci vyplývajúce z mojej funkcie HK neberiem na lahkú
váhu, pripravil som celý návrh rozpoctu na rok 2016 na základe mne dostupných
informácii. V piatok 3.6.2016 som tento návrh chcel prekonzultovat aj s
pracovníckou obce Zuzanou Marcincinovou no nepodarilo sa mi spojit sa
telefonický so starostkou, aby jej povolila
rokovat o~jednotlivýchpoložkách rozpoctu. Návrh rozpoctu som
konzultoval s poslancami Pavlom Kalmanom, Jánom Carabom, Marekom
Rybarcákom, ktorým som aj tento návrh zaslal elektronicky, aby mali podklady na
jednanie na dohodnutom stretnutí. Ešte raz saza svoju neúcast ospravedlnujem.

Dalej žiadam obec o vyvesenie priloženého plánu kontrolnej cinnosti na
2.polrok 2016 a zaradenie do programu najbližšej schôdze body: -
Správa o kontrolnej cinnosti za l.polrok 2016 /správaje priložená v
prílohe/
- Schválenie plánu kontrolnej cinnosti na 2.polrok 2016
Za vybavenie mojej žiadosti vopred dakujem

Bartolomej Marcincin hlavný kontrolór obce Nižný Krucov

-ide o stretnutie,kde sme mali konzultovat' a upravovat rozpocet na
rok 2016 na základe skutocnosti cerpania k máju 2016,ktorého sa mali
dna 6.6.2016 ( vpondelok) o 8 hod zúcastnit' všetciposlanci OZ a HK
obce Bartolomej Marcincin
-zase sme mali nachystané celé úctovníctvo ako aj všetky vnútorné
doklady a dokumenty rok 2016-celú agendu obecného úradu
-poslanci sami navrhli a prijali uznesenie,ktorym sa zaviazali,že sa
stretnutia dna 6.6.2016 zúcastnia -poslanci neprišli a máím za tO,žetu
porušili zákon!

-no,hlavná vec,že vo svojom stanovisku k návrhu rozpoctu na rok 2016
HK obce B.Marcincin uvádza, že neodporúca poslancom OZ schválit'
rozpocet na rok 2016,pretože starostka nebola jednotlivé položky
konzultovat s HK obceB.Marcincinom,ajked' o toposlanci OZ
žiadali...


